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REPUBLIKA HRVATSKA                         Unešić,  15. prosinca 2017. godine 

ŠIBENSKO-KNINSKA ŢUPANIJA 

OPĆINA UNEŠIĆ  

OPĆINSKO VIJEĆE 

 

 

Z A P I S N I K   
SA 3. SJEDNICE OPĆINSKOG VIJEĆA 

OPĆINE UNEŠIĆ 

 

 

 Dana 15. prosinca 2017. godine u Domu kulture u Unešiću, Dr. Franje TuĊmana 40, s 

poĉetkom u 13,00 sati, odrţana je 3. sjednica Općinskog vijeća Općine Unešić. 

 

PRISUTNI VIJEĆNICI: Ante Parat, Ante Boţić, Radoslav Rajĉić, Mate Burić, Vjekoslav 

Višić, Petar Miljak, Zdravko Rajĉić, Marijan Madţar, Dinko Milić, Anita Višić. 

 

ODSUTNI: Vatroslav Mrše. 

 

OSTALI PRISUTNI: općinski naĉelnik Općine Unešić Ţivko Bulat, zamjenik općinskog 

naĉelnika Valentin Pranić, proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ankica Slavica, 

raĉunovodstvena referentica, Vinka Paić. 

 

Zapisniĉar: Ankica Slavica. 

 

 

 Predsjednik Općinskog vijeća Općine Unešić Ante Boţić, pozdravlja vijećnike i ostale 

nazoĉne, utvrĊuje da je sjednici nazoĉno 10 od 11 vijećnika te da postoji kvorum za 

odrţavanje 3. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić. Prije utvrĊivanja dnevnog reda 

predsjednik općinskog vijeća Ante Boţić poziva vijećnike da temeljem ĉlanka 45. Poslovnika 

općinskog vijeća Općine Unešić mogu postavljati pitanja općinskom naĉelniku, a u svezi 

poslova iz njegovog djelokruga. 

 Postavljenih pitanja nije bilo. 

Predsjednik Općinskog vijeća Ante Boţić za 3. sjednicu predlaţe slijedeći  

 

 

 

D N E V N I   R E D: 

 

1. Usvajanje zapisnika sa 2. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić odrţane 18. 

kolovoza 2017. godine,  

2. Prijedlog (I) Izmjena i dopuna Proraĉuna Općine Unešić za 2017. i projekcije 

proraĉuna za 2018. – 2019. godinu 

3. Prijedlog (I) Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa za razdoblje 2017.-2019. 

godinu, 
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4. Prijedlog (I) Izmjena i dopuna Programa odrţavanja objekata i ureĊaja komunalne 

infrastrukture na podruĉju Općine Unešić za 2017. godinu, 

5. Prijedlog (I) Izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne 

infrastrukture na podruĉju Općine Unešić za 2017. godinu, 

6. Prijedlog (I) Izmjena i dopuna Programa socijalne skrbi Općine Unešić za 2017. 

godinu, 

7. Prijedlog Proraĉuna Općine Unešić za 2018. godinu sa projekcijama za 2019. i 

2020. godinu, 

8. Prijedlog Plana razvojnih programa za razdoblje 2018.-2020. godine, 

9. Prijedlog Odluke o izvršenju Proraĉuna Općine Unešić za 2018. godinu, 

10. Prijedlog Programa odrţavanja objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture na 

podruĉju Općine Unešić za 2018. godinu, 

11. Prijedlog Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture na 

podruĉju Općine Unešić za 2018. godinu, 

12. Prijedlog Programa javnih potreba u sportu na podruĉju Općine Unešić za 2018. 

godinu, 

13. Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi na podruĉju Općine Unešić za 2018. 

godinu, 

14. Prijedlog Programa socijalne potrebe Općine Unešić za 2018. godinu, 

15. Prijedlog Odluke o rasporeĊivanju sredstava za redovito financiranje politiĉkih 

stranaka zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Unešić u 2018. godini, 

16. Prijedlog Zakljuĉka o usvajanju Analize stanja sustava civilne zaštite na podruĉju 

Općine Unešić za 2016. i 2017. godinu, 

17. Prijedlog Zakljuĉka o usvajanju Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite s 

financijskim uĉincima za trogodišnje razdoblje 2018.-2020.  

18. Prijedlog Zakljuĉka o usvajanju Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne 

zaštite Općine Unešić za period od 2018. – 2021. godinu, 

19. Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o lokalnim porezima Općine Unešić, 

20. Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora, 

21. Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova meĊumjesnog prijevoza za redovite 

uĉenike srednjih škola u školskoj godini 2017./2018. 

22. RAZNO. 

 

AD 1/ Usvajanje zapisnika sa 2. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić odrţane 18. 

kolovoza 2017. godine 

 

Primjedbi na zapisnik sa 2. sjednice Općinskog vijeća Općine Unešić odrţane 18. 

kolovoza 2017. godine nije bilo. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno 10 vijećnika. 

Konstatira se da je Zapisnik usvojen sa 10 (deset) glasova za, što znaĉi jednoglasno.  

 

AD 2/   Prijedlog (I) Izmjena i dopuna Proraĉuna Općine Unešić za 2017. i projekcije 

proraĉuna za 2018. – 2019. godinu 

 

 Raĉunovodstvena  referentica Vinka Paić – obrazloţila je Prijedlog izmjena i dopuna  

Proraĉuna Općine Unešić za 2017. godinu i projekcije proraĉuna za 2018. – 2019. godinu.  

Naglasila je da se Izmjene odnose samo za 2017. godinu: smanjenje ukupnih prihoda za 

38.540,00 kn te novi plan iznosi 11.563.720,00 kn; smanjenje ukupnih rashoda za 160.360,00 

kn te novi plan iznosi 9.891.900,00 kn. Višak prihoda se povećava za 121.820,00 kn i prema 
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novom planu iznosi 1.671.820,00 kn od kojeg viška se pokriva neto zaduţenje/financiranje u 

iznosu od 50.000,00 kn i manjak prihoda iz prethodnih godina u iznosu od 1.621.820,00 kn. 

 Vijećnica Anita Višić: Izgradnja ceste Unešić – Vinovo,  u kojoj je fazi? 

 Općinski naĉelnik Ţivko Bulat: U sklopu mjere 7.2.2. predana je potrebna 

dokumentacija, još nema odgovora. Prije mjesec dana traţena je nadopuna dokumentacije. 

Oĉekujemo pozitivan odgovor. 

 Vijećnica Anita Višić: Pod stavkom intelektualne usluge, što se sve podrazumijeva? 

 Raĉunovodstvena referentica Vinka Paić: To je zbroj svih izdataka kao što su ugovor 

o djelu, usluge odvjetništva, katastarske i geodetske usluge, konzultantske usluge. 

 Nakon daljnje kraće rasprave na temelju uvida u dostavljenu dokumentaciju, 

pristupilo se glasovanju. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno 10 vijećnika. 

 Konstatira se da je Prijedlog (I) Izmjena i dopuna Proraĉuna Općine Unešić za 2017. 

i projekcije proraĉuna za 2018. – 2019. godinu usvojeno sa 10 (deset) glasova za, što znaĉi 

jednoglasno.  

 

AD 3/  Prijedlog (I) Izmjena i dopuna Plana razvojnih programa za razdoblje 2017.-2019. 

godinu 

 

 Raĉunovodstvena referentica Vinka Paić - obrazloţila je u Prijedlog (I) Izmjena i 

dopuna Plana razvojnih programa za razdoblje 2017.-2019. godinu. 

 Rasprave nije bilo. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno 10 vijećnika. 

 Konstatira se da je prijedlog Prijedlog (I) Izmjena i dopuna Plana razvojnih 

programa za razdoblje 2017.-2019. godinu usvojen sa 10 (deset) glasova za, što znaĉi 

jednoglasno.  

 

AD 4/ Prijedlog (I) Izmjena i dopuna Programa odrţavanja objekata i ureĊaja komunalne 

infrastrukture na podruĉju Općine Unešić za 2017. godinu  

 

 Raĉunovodstvena referentica Vinka Paić – obrazloţila je prijedlog (I) Izmjena i 

dopuna Programa odrţavanja objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture na podruĉju 

Općine Unešić za 2017. godinu. 

 Rasprave nije bilo. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno 10 vijećnika. 

 Konstatira se da je prijedlog Prijedlog (I) Izmjena i dopuna Programa odrţavanja 

objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture na podruĉju Općine Unešić za 2017. godinu 

usvojen sa 10 (deset) glasova za, što znaĉi jednoglasno. 

 

 

AD 5/ Prijedlog (I) Izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne 

infrastrukture na podruĉju Općine Unešić za 2017. godinu  
 

 Raĉunovodstvena  referentica Vinka Paić – obrazloţila je prijedlog (I) Izmjena i 

dopuna Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture na podruĉju Općine 

Unešić za 2017. godinu.  

 Rasprave nije bilo. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno 10 vijećnika. 
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 Konstatira se da je Prijedlog (I) Izmjena i dopuna Programa gradnje objekata i 

ureĊaja komunalne infrastrukture na podruĉju Općine Unešić za 2017. godinu usvojen sa 10 

(deset) glasova za, što znaĉi jednoglasno.  

 

 

AD/6 Prijedlog (I) Izmjena i dopuna Programa socijalne skrbi Općine Unešić za 2017. 

godinu 

 

 Raĉunovodstvena  referentica Vinka Paić – obrazloţila je Prijedlog (I) Izmjena i 

dopuna Programa socijalne skrbi Općine Unešić za 2017. godinu.  

 Rasprave nije bilo. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno 10 vijećnika. 

 Konstatira se da je  Prijedlog (I) Izmjena i dopuna Programa socijalne skrbi Općine 

Unešić za 2017. godinu usvojen sa 10 (deset) glasova za, što znaĉi jednoglasno.  

 

 

AD 7/ Prijedlog Proraĉuna Općine Unešić za 2018. godinu sa projekcijama za 2019. i 2020. 

godinu 

 

 Raĉunovodstvena  referentica Vinka Paić – obrazloţila je Prijedlog Proraĉuna Općine 

Unešić za 2018. godinu sa projekcijama za 2019. i 2020. godinu. 

 Općinski naĉelnik Ţivko Bulat kao ovlašteni predlagatelj akta usmeno podnosi i 

obrazlaţe jedan amandman na vlastiti prijedlog proraĉuna za 2018. godinu. Predlaţe 

dodavanje nove stavke „Nabavka sluţbenog vozila“, u vrijednosti 100.000,00 kn, pod 

program 1001 „Zajedniĉki izdaci predstavniĉkog tijela, naĉelnika, JUO“, Aktivnost 100076 

te bi se za navedeni iznos od 100.000,00 kn na prihodovnoj strani povećala stavka Prihod od 

nefinancijske imovine. Nabavka sluţbenog vozila planira se zbog dotrajalosti sluţbenog 

vozila koji se trenutno koristi, a što je posljedica velikog broja prijeĊenih kilometara ali i 

zbog više od dvadeset godina starosti samog vozila. Predloţeni amandman postaje sastavnim 

dijelom konaĉnog prijedloga Proraĉuna Općine Unešić za 2018. godinu.  

 Sukladno predloţenom amandmanu, proraĉun Općine Unešić za 2018. godinu 

povećao bi se za iznos za 100.000,00 kn i iznosio 13.533.920,00 kn.  

 Vijećnik Ante Parat predlaţe da se za dospjelu komunalnu naknadu koja se nije 

naplatila pokrenu postupci njihove prisilne naplate, a sve u cilju izbjegavanja otpisivanja 

potraţivanja s osnova nenaplaćene komunalne naknade. 

 Općinski naĉelnik Ţivko Bulat je kazao kako su nabavljeni novi raĉunalni programi za 

raĉunovodstvo i za komunalnu naknadu, a upravo novi program za komunalnu naknadu  daje 

mogućnost uvida u stvarno stanje podataka o objektima i obveznicima komunalne naknade na 

podruĉju Općine Unešić, što nije bilo moguće sa starim programom.  

 Vijećnica Anita Višić postavlja pitanje što se predviĊa za prihode od prodaje imovine, 

na što raĉunovodstvena referentica Vinka Paić navodi da je moguća prodaja  zemljišta. 

 Nakon daljnje kraće rasprave na temelju dostavljenih materijala, pristupilo se 

glasovanju. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno 10 vijećnika. 

 Konstatira se da je većinom glasova usvojen s predloţenim amandmanom konaĉan 

prijedlog Proraĉuna Općine Unešić za 2018. godinu sa projekcijama za 2019. i 2020. godinu  

i to sa 9 (devet) glasova „za“, te (1 ) jedan suzdrţan.  

 

 

AD 8/ Prijedlog Plana razvojnih programa za razdoblje 2018.-2020. godine 
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 Raĉunalna referentica Vinka Paić – obrazloţila je Prijedlog Plana razvojnih 

programa za razdoblje 2018.-2020. godine.  

 Vijećnica Anita Višić postavlja pitanje u svezi stavke montaţni kontejneri, za gdje su 

namijenjeni, na što općinski naĉelnik odgovara da su predviĊeni za malonogometni klub 

Mirlović Zagoru. 

 Nakon daljnje kraće rasprave na temelju dostavljenih materijala, pristupilo se 

glasovanju. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno 10 vijećnika. 

 Konstatira se da je Prijedlog Plana razvojnih programa za razdoblje 2018.-2020. 

godine usvojen sa 10 (deset) glasova „za“, što znaĉi jednoglasno.  

 

AD 9/ Prijedlog Odluke o izvršenju Proraĉuna Općine Unešić za 2018. godinu 

 

 Raĉunovodstvena referentica Vinka Paić – obrazloţila je prijedlog Odluke o izvršenju 

Proraĉuna Općine Unešić za 2018. godinu. Ovom odlukom ureĊuje se struktura prihoda i 

primitaka te rashoda i izdataka proraĉuna i njihovo izvršenje, opseg zaduţivanja jedinice 

lokalne samouprave, upravljanje financijskom imovinom, prava i obveze korisnika 

proraĉunskih sredstava, pojedine ovlasti naĉelnika te druga pitanja u izvršavanju proraĉuna. 

 Rasprave nije bilo.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno 10 vijećnika. 

 Konstatira se da je prijedlog Odluke o izvršenju Proraĉuna Općine Unešić za 2018. 

godinu usvojen sa 10 (deset) glasova za, što znaĉi jednoglasno. 

  

          

AD 10/ Prijedlog Program odrţavanja objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture na 

podruĉju Općine Unešić za 2018. Godinu 

 

 Raĉunovodstvena referentica Vinka Paić – obrazloţila je prijedlog Programa 

odrţavanja objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture na podruĉju Općine Unešić za 2018. 

godinu, navodeći opis i opseg poslova odrţavanja objekata komunalne infrastrukture s 

procjenom pojedinih troškova, te iskaz pojedinih financijskih sredstava za ostvarivanje 

predloţenog programa. 

 Daljnje rasprave nije bilo.  

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno 10 vijećnika. 

 Konstatira se da je većinom glasova Prijedlog Programa odrţavanja objekata i 

ureĊaja komunalne infrastrukture na podruĉju Općine Unešić za 2018. godinu usvojen sa 9 

(devet) glasova za, te 1 (jedan) suzdrţan. 

  

AD 11/ Prijedlog Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture na 

podruĉju Općine Unešić za 2018. godinu, 

  

 Raĉunovodstvena referentica Vinka Paić – obrazloţila je prijedlog Programa gradnje 

objekata i ureĊaja komunalne infrastrukture na podruĉju Općine Unešić za 2018. godinu, 

navodeći opis poslova s procjenom troškova za gradnju pojedinih objekata i ureĊaja 

komunalne infrastrukture, te za nabavku opreme i iskaz financijskih sredstava potrebnih za 

ostvarenje programa. Sredstva namijenjena za ostvarenje ovog programa planirana su 

Proraĉunom za 2018. godinu, a obim i dinamika njegove realizacije ovisit će o prilivu 

proraĉunskih sredstava. 

 

 Rasprave nije bilo. U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno 10 (deset) vijećnika. 
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 Konstatira se da je Prijedlog Programa gradnje objekata i ureĊaja komunalne 

infrastrukture na podruĉju Općine Unešić za 2018. godinu usvojen sa 10 (deset) glasova za, 

što znaĉi jednoglasno. 

  

 

AD 12/ Prijedlog Programa javnih potreba u sportu na podruĉju Općine Unešić za 2018. 

godinu 

 

 Raĉunovodstvena referentica Vinka Paić – obrazloţila je prijedlog Programa Javnih 

potreba u sportu za 2018. godinu, navodeći da su sredstva za financiranje potreba u sportu 

planirana u Proraĉunu Općine Unešić za 2018. godinu u ukupnom iznosu od 285.000,00 

kuna, a rasporedit će se za djelovanje sportskih udruga te odrţavanje i ureĊenje sportskih 

objekata. 

 Rasprave nije bilo. U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno 10 vijećnika. 

 Konstatira se da je Prijedlog Programa Javnih potreba u sportu za 2018. godinu 

usvojen sa 10 (deset) glasova za, što znaĉi jednoglasno. 

 

 

AD 13/ Prijedlog Programa javnih potreba u kulturi na podruĉju Općine Unešić za 2018. 

godinu 

 Raĉunovodstvena referentica Vinka Paić – obrazloţila je prijedlog Programa Javnih 

potreba u kulturi na podruĉju Općine Unešić za 2018. godinu, navodeći da su sredstva za 

financiranje potreba u kulturi planirana u Proraĉunu Općine Unešić za 2018. godinu u 

ukupnom iznosu od 60.000,00 kuna, a rasporedit će se za financiranje pomoći kulturnim 

udrugama, odrţavanje zgrade KUU Zvona Zagore te odrţavanje Doma Ĉvrljevo. 

 Rasprave nije bilo. U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno10 vijećnika. 

 Konstatira se da je Prijedlog Programa Javnih potreba u kulturi na podruĉju Općine 

Unešić za 2018. godinu usvojen sa 10 (deset) glasova za, što znaĉi jednoglasno  

 

 

AD 14/ Prijedlog Programa socijalne potrebe Općine Unešić za 2018. godinu 

 

 Raĉunovodstvena referentica Vinka Paić – obrazloţila je prijedlog Programa 

Socijalne potrebe Općine Unešić za 2018. godinu, navodeći da su sredstva za financiranje 

potreba pomoći socijalno ugroţenim osobama kroz razne oblike pomoći planirana u 

Proraĉunu Općine Unešić za 2018. godinu u ukupnom iznosu od 635.000,00 kuna, a 

rasporedit će se za financiranje: nabavu ogrjeva, pomoći za podmirenje troškova stanovanja, 

pomoć za opremu novoroĊenĉeta, naknadu pogrebnih usluga, jednokratne novĉane pomoći 

izravno korisniku, studentske stipendije, sufinanciranje Ċaĉke karte te sufinanciranje cijene 

prijevoza. 

 Rasprave nije bilo. U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno 10 vijećnika. 

 Konstatira se da je Prijedlog Programa Socijalne potrebe Općine Unešić za 2017. 

godinu usvojen sa 10 (deset) glasova za, što znaĉi jednoglasno. 

  

 

AD 15/ Prijedlog Odluke o rasporeĊivanju sredstava za redovito financiranje politiĉkih 

stranaka zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Unešić u 2018. godini 

 

 Raĉunovodstvena referentica Vinka Paić – obrazloţila je Prijedlog Odluke o 

rasporeĊivanju sredstava za redovito financiranje politiĉkih stranaka zastupljenih u 
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Općinskom vijeću Općine Unešić u 2018. godini, istiĉući  da su navedena sredstva osigurana 

u proraĉunu Općine Unešić za 2018. godinu, u ukupnom iznosu od 25.000,00 kuna.  

 

 Rasprave nije bilo. U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno 10 vijećnika. 

 Konstatira se da je prijedlog Odluke o rasporeĊivanju sredstava za redovito 

financiranje politiĉkih stranaka zastupljenih u Općinskom vijeću Općine Unešić u 2018. 

godini usvojen sa 10 (deset) glasova za, što znaĉi jednoglasno. 

  

 

AD 16/ Prijedlog Zakljuĉka o usvajanju Analize stanja sustava civilne zaštite na podruĉju 

Općine Unešić za 2016. i 2017. godinu 

 

 Proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ankica Slavica – ukratko je pojasnila 

obvezu  usvajanja  te sadrţaj Analize stanja sustava civilne zaštite na podruĉju Općine Unešić 

za 2016. i 2017. godinu. 

 Rasprave nije bilo. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno 10 vijećnika. 

 Konstatira se da je prijedlog Zakljuĉka o usvajanju Analize stanja sustava civilne 

zaštite na podruĉju Općine Unešić za 2016. i 2017. godinu usvojen sa 10 (deset) glasova za, 

što znaĉi jednoglasno. 

 

 

AD 17/ Prijedlog Zakljuĉka o usvajanju Godišnjeg plana razvoja sustava civilne zaštite s 

financijskim uĉincima za trogodišnje razdoblje 2018.-2020. 

 

 Proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ankica Slavica – ukratko je pojasnila 

Godišnji plan razvoja sustava civilne zaštite s financijskim uĉincima za trogodišnje razdoblje 

2018.-2020.   

 Rasprave nije bilo. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno 10 vijećnika. 

 Konstatira se da je prijedlog Zakljuĉka o usvajanju Godišnjeg plana razvoja sustava 

civilne zaštite s financijskim uĉincima za trogodišnje razdoblje 2018.-2020.,  usvojen sa 10 

(deset) glasova za, što znaĉi jednoglasno. 

 

AD 18/ Prijedlog Zakljuĉka o usvajanju Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne 

zaštite Općine Unešić za period od 2018. – 2021. godinu 

 

 Proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ankica Slavica – obrazloţila je Prijedlog 

Zakljuĉka o usvajanju Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Općine 

Unešić za period od 2018. – 2021. godinu. U provedenom inspekcijskom nadzoru od strane 

Drţavne uprave za zaštitu i spašavanje Split, dobivena je uputa da se izrade nove Smjernice 

iako je Općina Unešić usvojila Smjernice za razdoblje 2016. – 2019. godinu. Na temelju 

analize sustava civilne zaštite te poštujući upute dobivene u inspekcijskom nadzoru, izraĊen je 

prijedlog novih Smjernica za organizaciju i razvoj sustava civilne zaštite Općine Unešić za 

period 2018. – 2021.  

 Rasprave nije bilo. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno 10 vijećnika. 

 Konstatira se da je prijedlog Zakljuĉka o usvajanju Smjernica za organizaciju i razvoj 

sustava civilne zaštite Općine Unešić za period od 2018. – 2021. godinu usvojen sa 10 (deset) 

glasova za, što znaĉi jednoglasno. 
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AD 19/  Prijedlog Odluke o izmjenama Odluke o lokalnim porezima Općine Unešić 

 

 Proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ankica Slavica – obrazloţila je Prijedlog 

Odluke o izmjenama Odluke o lokalnim porezima Općine Unešić. Sukladno Izmjenama 

Zakona o lokalnim porezima („Narodne novine“, broj 101/17), potrebno je istu Odluku 

uskladiti, te brisati ĉlanke koji se odnose na uvoĊenje poreza na nekretnine. 

 Rasprave nije bilo. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno 10 vijećnika. 

 Konstatira se da je prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o lokalnim porezima usvojen sa 

10 (deset) glasova za, što znaĉi jednoglasno. 

 

 

AD 20/  Prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora 

 

 Proĉelnica Jedinstvenog upravnog odjela Ankica Slavica – obrazloţila je Prijedlog 

Odluke o izmjeni Odluke o zakupu i kupoprodaji poslovnog prostora. Prema uputi Ureda 

drţavne uprave u Šibensko-kninskoj ţupaniji, potrebno je dopuniti Odluku o lokalnim 

porezima na naĉin da se u ĉlanku 3. stavak 3. propiše da se Ugovor o zakupu ne moţe sklopiti 

s fiziĉkom ili pravnom osobom koja ima dospjelu nepodmirenu obvezu prema Općini i 

drţavnom proraĉunu Republike Hrvatske. 

 Rasprave nije bilo. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno 10 vijećnika. 

 Konstatira se da je prijedlog Odluke o izmjeni Odluke o zakupu i kupoprodaji 

poslovnog prostora. usvojen sa 10 (deset) glasova za, što znaĉi jednoglasno. 

 

AD 21/ Prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova meĊumjesnog prijevoza za redovite 

uĉenike srednjih škola u školskoj godini 2017./2018. 

 

 Proĉelnica Jedinstvenog upravnog Ankica Slavica – obrazloţila je Prijedlog Odluke o 

sufinanciranju troškova meĊumjesnog prijevoza za redovite uĉenike srednjih škola u školskoj 

godini 2017./2018., kojom odlukom Općina Unešić, kao i prethodnih godina, sufinancira 

troškove prijevoza uĉenika srednjih škola u iznosu od 25% mjeseĉne Ċaĉke karte za vlak 

odnosno autobus.  

 Rasprave nije bilo. 

 U trenutku glasovanja na sjednici je nazoĉno 10 vijećnika. 

 Konstatira se da je prijedlog Odluke o sufinanciranju troškova  meĊumjesnog 

prijevoza za redovite uĉenike srednjih škola u školskoj godini 2017./2018. usvojen sa 10 

(deset) glasova za, što znaĉi jednoglasno. 

 

 

AD 22/  RAZNO 

 

 Vijećnica Anita Višić ponavlja prijedlog s 2. sjednice Općinskog vijeća za 

postavljanjem leţećih policajaca zbog brze voţnje automobila te djece koje se igraju u 

neposrednoj blizini ceste i to kako u Ulici Franje TuĊmana tako i za ulicu uz Osnovnu školu 

Jakova Gotovca, te pita da li se nešto poduzelo za njihovo postavljanje. 
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 Nadalje, vijećnica Anita Višić ponavlja prijedlog s 2. sjednice Općinskog vijeća za 

postavljanje 1 do 2 nova rasvjetna tijela u zaseoku Mrĉele u naselju Koprno te popravljanje 

asfaltirane ceste u istom zaseoku koja zbog nastalih rupa nije prikladna za voţnju. 

 Vijećnik Ante Parat takoĊer predlaţe da se postave rasvjetna tijela u zaseoku Mrĉele 

ako postoji stvarna potreba mještana. 

 Zbog ĉinjenice da je prošlo više od tri mjeseca od odrţavanja 2. sjednice Općinskog 

vijeća, vijećnica Anita Višić traţi objašnjenje zašto se nije ova sjednica odrţala ranije te 

predlaţe da se ubuduće poštuje obveza sazivanja sjednica općinskog vijeća najmanje jednom 

u tri mjeseca. 

 Vijećnik Ante Parat takoĊer sugerira da se kod sazivanja sjednica općinskog vijeća 

pridrţava zakonom propisan rok od tri mjeseca.  

 Vijećnik Zdravko Rajĉić predlaţe nabavku tablet raĉunala za rad vijećnika Općinskog 

vijeća. 

  

 Općinski naĉelnik je na postavljene upite odgovorio kako slijedi: 

- za postavljanje leţećih policajaca na spomenutim lokacijama nisu bila predviĊena 

financijska sredstva u proraĉunu za 2017. MeĊutim, u tijeku je prikupljanje potrebnih 

informacija u cilju njihovog postavljanja na predloţena mjesta, 

-  što se tiĉe postavljanja rasvjetnih tijela, napraviti će se izvidi na terenu kako bi se utvrdila 

stvarna potreba za postavljanjem rasvjetnih tijela.  Na podruĉju Općine Unešić postavljeno je 

oko 1500 rasvjetnih tijela, a svakodnevno pristiţu novi zahtjevi za njihovim postavljanjem. 

Cijena postavljanja za jedno rasvjetno tijelo je pribliţno 4.000,00 kn. 

- prekoraĉenje roka od tri mjeseca za sazivanje sjednice Općinskog vijeća dogodilo se iz 

razloga što je nabavljen novi raĉunalni program u koji je bilo potrebno unijeti sve podatke za 

izradu proraĉuna, što je zahtijevalo duţi vremenski  period pripreme. 

- što se tiĉe nabavke tablet  raĉunala za rad vijećnika, prihvaća se sugestija te će se razmotriti 

za daljnje razdoblje. 

 

 

 Sjednica je završila u 14.40 sati. 

 

OPĆINSKO VIJEĆE 

OPĆINE UNEŠIĆ 

 

ZAPISNIĈAR:                PREDSJEDNIK 

        OPĆINSKOG VIJEĆA 

Ankica Slavica   

 

                          Ante Boţić  


